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Närvarande   

Ordförande Iris Johnsson, PRO Ledamot Jan-Erik Nordgren, SPF 

Ledamot Mats Dahlbom, SPF  

Ledamot Lilian Nenzén, PRO  

Ledamot Gun Hjorter, PRO  

Ledamot Nils Thulén, PRO  
  
  
  

 

Anmält förhinder: Bo Werner, Sven Larsson, Karl Nordlander, Lennart 

Söder. 

 

I tjänsten närvarade: Kristina Haraldsson, sekreterare för rådet. Avdel-

ningschef Gunnel Dahlin under punkt 4.  
 

1. Sammanträdets öppnande 

Ordförande öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  
 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 
 

3. Val av justerare 

Till justerare valdes Iris Johnsson och Mats Dahlbom. 
 

4. Besök av Gunnel Dahlin Avd för Äldre   

Gunnel informerade om vilka ärenden som kommer upp till nästa 

nämndsammanträde. 

- Avdelningen lämnar förslag till val av läkarinsatser i särskilt boen-

de till landstinget. För Tensta boenden och Fristad sjukhem väljs 

Legevisitten. Vad gäller Fristad servicehus samt gruppboenden före-
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slås Spånga vårdcentral. Det betyder att samma entreprenörer som 

idag blir ansvariga för läkarinsatserna. Vad gäller Spånga vårdcen-

tral vill avdelningen behålla Karin Höijng som läkare för Fristads 

boenden. 

I andra och tredje hand har valet lagts på Curera samt Trygg hälsa i 

Sverige. 

 

-Gunnel presenterade en redovisning till nämnden som gäller 

granskning av äldreomsorgen 2006 med efterföljande åtgärdsplan i 

verksamheterna. 

 

- En kvalitetsuppföljning gällande  alla utförare av äldreomsorg, 

både kommunala och privata entreprenörer har gjorts under hösten. 

Genom besök hos utförarna av två personer från avd. för Äldre har 

verksamheter granskats med  begäran av olika uppgifter hur verk-

samheten bedrivs.  

Granskning har genomförts för olika utförare i samtliga stadsdelar 

för att täcka upp all verksamhet. 

Resultatet av granskningen kommer att läggas ut på Internet och blir 

därmed tillgänglig som information för intresserade. 

 

Pensionärsrådet beslutade att kvalitetsuppföljningen av utförare 

skickas till Bo Werner och Nils Thulén för synpunkter och redovis-

ning till nästa pensionärsrådsmöte. 

 

-Gunnel berättade om nästa års budget. Det föreslås inga besparing-

ar från avdelningen. Ett tillskott på 7,4 miljoner tillförs verksamhe-

terna. Samtidigt kommer nya riktlinjer för insatser i äldreomsorgen 

att gälla från nästa år. Personalkostnaderna kommer att öka med nytt 

löneavtal. Fler satsningar på utbildning av personal ger ökade kost-

nader i budget. Detta kan leda till underskott i nästa års budget en-

ligt Gunnel.  

 

-Uppsökande verksamhet för 75 år och äldre kommer att genomfö-

ras under 2008. Det är oklart hur många hembesök det kommer att 

finnas intresse för. Gunnel har tagit fram en datalista på berörda per-

soner som med ett brev kommer att erbjudas besök.   

 

 

5. Godkännande av Stadsdelsnämndens pensionärsråds protokoll 

Föregående protokoll från 2007-11-08 godkändes. 
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6. Anmälan av inkomna protokoll 

Inga protokoll har inkommit. 

Sven Larsson kommer att gå igenom KPR protokoll till nästa möte.  

Pensionärsrådet framförde att en skriftlig sammanfattning kunde 

vara bra att få från rådets möten under hösten 2007. 

. 

7. Rapporter och skrivelser 

Balanslistan gicks igenom och justerades, se vidare bilaga 1 i proto-

kollet.  

 

En rapport om  granskning av äldreomsorgen 2007 i Maria/Gamla 

stan har inkommit. Pensionärsrådet beslutade att tillsända Sven 

Larsson och Bo Werner rapporten. 

 

Mats Dahlbom refererade från ett landstingsmöte med information 

kring framtidens äldrevård. Det ska satsas på ökad palliativ vård, 

demenssjukvård samt insatser för äldre multisjuka personer.  

 

Iris Johnson har deltagit i Tensta servicehus förtroenderådsmöte  

och fått namn på ansvariga personer på Micasa gällande fastighets-

frågor. Inbjudan görs till pensionärsrådets februarimöte.  

 

Lilian Nenzén fick i somras ett brev med förfrågan om val av huslä-

kare från Tensta vårdcentral. Hon undrade om någon har fått en lik-

nande förfrågan. Ingen annan i rådet hade fått något sådant brev.  

Lilian Nenzén rapporterade från Lyktans medlemsmöte nyligen där 

hon deltog. Hon mddelade att eventuellt kan frivilliga från Lyktan  

som idag går trygghetsvandringar i Tensta garaget utökas till  områ-

den inom Tensta bostadsområden.   

 

8 Information från Stadsdelsnämndens sammanträde samt övrig 

information från förvaltningen  

Inget mer att rapportera förutom informationen från Gunnel Dahlin 

under punkt 4 i protokollet.   

 

9 Övriga frågor 

Iris Johnson uppmuntrade rådet till att komma med förslag på stu-   

diebesök till nästa år. 
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Nästa års möten i SPR läggs två veckor före nämndsammanträdena 

för att få mer tid till synpunkter från rådet, vilket är ett önskemål 

från avd.chef Gunnel Dahlin 

 

Nästa års sammanträden  i KPR inplanerades enligt följande schema 

på torsdagar klockan 9-12 i  nämndrummet på Tenstagången 55 

 

torsdag 10/1 torsdag 5/6  torsdag 4/12  

torsdag 31/1 torsdag 7/8 

torsdag 6/3 torsdag 4/9 

torsdag 10/4 torsdag 9/10 

torsdag 8/5 torsdag 6/11 

 

 

10. Mötet avslutades 

     Ordföranden avslutade mötet. 

 

Bilaga: 

Balanslista 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

…………………………………. 

Kristina Haraldsson 
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Bilaga 1 till SPR.s sammanträdesprotokoll 2007-12-06 

 

Balanslista Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 
 

Ärende Sakkunnig Uppföljning Kommentar 

Trygghets-ringning 

Guldkant 

Samverkansgrupp 

Sven Larsson 

Iris Johnsson 

Varje sammanträde se protokoll 

Utemiljön Samtliga le-

damöter 

Varje sammanträde se protokoll 

Träff med  

Micasa fastigheter 

Iris Jonsson  Kristina Ha-

raldsson bjuder 

in berörda 

Framtiden Äldreborgarråd 

Eva Samuels-

son 

 Bo Werner bju-

der in till något 

möte under vå-

ren 2008 

    

Hjälpmedelsinstitu-

tet 

 

  Se protokoll 

2007-11-08 

 

 

Rådet skall utse sakkunniga för de frågor som förs upp på balanslistan. 

Den som utses som sakkunnig ska bevaka att goda frågor och goda 

idéer följs upp. Balanslistan skall vara en stående punkt på rådets 

sammanträden. 

 

 

 

Justerarnas sign.                                                 Utdragsbestyrkande 
 


